
Bio: Jean-Louis BRELET
Investor, Entrepreneur and Executive coach with passion for innovation & international business

France Angels Board Member (French national federation) & Sophia Business Angels President Emeritus

International career in hi-tech industry based in France, Germany and USA / Silicon Valley (17 years with Xilinx Inc.) 

Since 2008, Busines Angels and President of CLOSDESOCRES Holding which has invested in over 10 companies

Entrepreneur Avenue CEO & coach at incubators for startups and new Investors in private equity (Europe & Africa)

Visiting professor at Business School teaching:  Entrepreneurship, Innovation strategy and Finance for entrepreneurs

Jean-Louis has 
• an executive MBA from HEC (Paris, France), 
• an International Certificate in Corporate Finance from ICCF@HEC,
• certificate in Entrepreneurship from Babson College (MA – USA) 
• Stanford (CA – USA) AeA program,
• Blue Ocean Strategy certificate from INSEAD
• Master Electronic Engineering degree (MSEE) from ESEO (France).

ENTREPRENEUR AVENUE



Bio: Jean-Louis BRELET
Investisseur, entrepreneur et instructeur passionné d’innovation & de business international.

Il cumule 15 ans d’investissement dans des startups, aprés 27 ans d’expérience en micro-électronique, dont 17 ans pour XILINX Inc (Silicon Valley - USA), DASSAULT 

Electronique (France) et ABB (Allemagne).

Actuellement basé à Paris et Nice, il est Président de CLOSDESOCRES Holding qui a investi dans plus de 10 sociétés, administrateur à la fédération FRANCE ANGELS, 

Président Emeritus de SOPHIA BUSINESS ANGELS, et Président de ENTREPRENEUR-AVENUE qui anime des formations pour les entrepreneurs et les investisseurs.

Dans son role d’actionnaire actif, il est Vice-President chez Azure Trend et administrateur ou membre du conseils de direction d’autres sociétés.

Il est professeur externe à SKEMA, EDHEC et autres Business schools, enseignant l’entreprenariat ainsi que formateur pour des incubateurs de startups et lors de 

séminaires de formation d’investisseurs, en Europe (France, Finlande,..) au Maroc et Tunisie.

Son expertise est principalement la stratégie d’innovation pratiquée depuis 20 ans, et la finance d’entreprise, incluant les levées de fonds d’armoracge (seed funding). 

Jean-Louis est diplômé et certifié de

• HEC, executive MBA(Paris, France), don’t le module Entrepreneuriat au Babson College (MA – USA)

• ICCF@HEC: International Certificate in Corporate Finance,

• Stanford (CA – USA): AeA program

• INSEAD: Blue Ocean Strategy certificate

• ESEO (France) Diplôme d’ingénieur en Micro-électronique
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